
     Protokół Nr 44  

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju z dnia 24 sierpnia 2010 r.  

 

 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli członkowie Komisji, nieobecna radna J. Józefczyk, – 

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. W posiedzeniu uczestniczyli także  

pracownicy Urzędu Gminy: Skarbnik Gminy M. Nowicka, Inspektor H. Madejski.  

 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji P. Kociołek.  

Tematyka posiedzenia: 

 

 

1. Zapoznanie się z pracami wiertniczymi wykonywanymi do projektu bezzbiornikwego 

magazynowania dwutlenku węgla.  

2. Funkcjonowanie komunikacji na terenie gminy Pabianice. 

3. Omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Gminy.  

4.   Sprawy różne. 

 

Ad. pkt. 1.  

 

 

Komisja dokonała wyjazdu  w teren celem zapoznania się z pracami wiertniczymi 

wykonywanymi do projektu bezzbiornikwego magazynowania dwutlenku węgla. 

 

Ad. pkt. 2.  

 

Inspektor H. Madejski przedstawił informację na temat funkcjonowania transportu na terenie 

gminy Pabianice. 

Informacja pisemna stanowi zał. nr 2 do niniejszego protokołu.  

Zwrócono uwagę na to, że w funkcjonowaniu komunikacji od dłuższego czasu nie zachodzą 

żadne zmiany.  

Komunikacja MZK funkcjonuje na zasadzie zawartego 1992 r. porozumienia z miastem 

Pabianice.  

Do linii obsługiwanej przez PKS : Pabianice Lutomiersk gmina Pabianice dopłaca 5 tys. zł 

miesięcznie. Do linii obsługiwanej przez firmę Tramwaje Podmiejskie trasę Konstantynów 

Pabianice gmina dopłaca 2 tys. zł. miesięcznie.  

 

Radna H. Jaros zgłosiła potrzebę uruchomienia komunikacji na trasie Rydzyny- Pabianice,  

Natomiast radna Z. Kasperska wnioskowała, aby koniecznie wziąć pod uwagę uruchomienie 

komunikacji w niedziele i dni wolne od pracy na trasie Porszewice Pabianice, a także 

uruchomienie komunikacji przez Gorzew.  

 

Przewodniczący Komisji P. Kociołek  odniósł się do ewentualnej komunikacji na trasie 

Rydzyny – Pabianice.  

Powiedział, że można byłoby rozważyć jej funkcjonowanie w następujący sposób: 
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Jeden kurs Rydzyny - Pabianice, drugi kurs Terenin Hermanów, trzeci kurs dojazd do 

krańcówki w Pawlikowicach. Zawrzeć umową z przewoźnikiem tzw. pilotażową na ok. 3 

miesiące.  

 Można byłoby wykonać badania natężenia ilości pasażerów za pomocą stażystów 

zatrudnianych w Urzędzie Gminy.  

Inspektor. H. Madejski powiedział, że należy dokładnie określić jakie trasy są najpilniejsze, 

podać propozycje, aby można było   ogłosić przetarg.  

 

Po przeprowadzonej dyskusji w powyższym temacie Komisja Ochrony Środowiska 

postanowiła odbyć w miesiącu wrześniu posiedzenie w temacie ustalenia dodatkowych 

linii komunikacyjnych na terenie gminy zgodnie z potrzebami mieszkańców.  
 

Ad. pkt. 3.  

 

Skarbnik Gminy M. Nowicka przedłożyła Komisji projekty uchwał przygotowane na XLIX 

sesje Rady Gminy.  

Projekt Uchwały NRXLIX/A/2010 w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.  

Komisja nie wniosła uwag, projekt uchwały przyjęła do wiadomości.  

Projekt uchwały w powyższej sprawie stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

 

Projekt Uchwały Nr XLIX/B/2010  w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r.  

Kierownik Gminnej Bibliotek Publicznej zwraca się z prośbą o zwiększenie środków na 

wynagrodzenie i składki ZUS dla pracowników Gminnej Biblioteki Publicznej w Bychlewie 

na 2010 rok. Na podstawie przepisów Rozporządzenia Ministra Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego uchylono § 17 stanowiący dotychczas podstawę wypłaty dodatku wiejskiego do 

wynagrodzenia przysługującego pracownikom zatrudnionym na terenie wsi i małych miast. 

W/w dodatek został włączony do wynagrodzenia zasadniczego. 

Komisja nie wniosła uwag, projekt uchwały przyjęła do wiadomości.  

Projekt uchwały w powyższej sprawie stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

 

Projekt uchwały Nr XLX/C/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice. W projekcie 

uchwały proponuje się dokonać przesunięcia środków z wydatków bieżących na majątkowe w 

celu prawidłowego zakwalifikowania wydatku na zakupiony sprzęt na wyposażenie placu 

zabaw przy LZS w Piątkowisku. Niektóre zestawy zabawowe przekroczyły kwotę zakupu 

3 500 zł. co wiąże się z inną klasyfikacją budżetową. Jest to wydatek w ramach funduszu 

sołeckiego  

Komisja nie wniosła uwag, projekt uchwały przyjęła do wiadomości.  

Projekt uchwały w powyższej sprawie stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

 

Projekt uchwały Nr XLIX/D/2010 r. w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010r 

Projekt uchwały dotyczy zabezpieczenia kwoty 200 tys. zł. na dotację celową z 

przeznaczeniem na budowę łącznika w strażnicy OSP w Gorzewie.  

 

Głos zabrała radna Z. Kasperska, która zwróciła się z prośbą o poparcie tej uchwały. 

Poinformowała, że jednostka OSP w Gorzewie wystąpiła z wnioskiem o budowę łącznika 

Jednostka wykonała szereg prac – 2 lata temu wylano  ławy fundamentowe. Powołano w tej 

chwili rzeczoznawcę do oceny stanu fundamentów, który wydał opinię, że można na nich 

wyciągnąć fundamenty. W Gorzewie w roku 2009 reaktywowało się Kolo Gospodyń 

Wiejskich. W roku 2009 wniosek o budowę  łącznika nie otrzymał aprobaty Rady Gminy. 

Jeżeli nie wszedłby ten wniosek również w roku bieżącym to wszystkie dokumenty utracą 
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ważność.  Są wybudowane garaże i budynek socjalny, połączenie tych budynków  tzw. 

łącznikiem umożliwiłoby jednostce i powstałemu KGW lepsze funkcjonowanie.  

 

Komisja po wysłuchaniu informacji radnej Z. Kasperskiej wyraziła poparcie do 

przedsięwzięcia budowy łącznika w jednostce OSP Gorzew.  

Projekt uchwały w powyższej sprawie Komisja zaopiniowała pozytywnie i stanowi on  zał. nr 

6 do protokołu.  

 

Projekt uchwały NR XLIX w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r.  

W projekcie uchwały zwiększa się środki finansowe na zakup samochodu średniego 

ratowniczo-gaśniczego dla jednostki OSP Rydzyny – 30 tys. zł. i przeznacza się kwotę 15 tys. 

zł. na zakup unitu stomatologicznego dla Ośrodka Zdrowia w Pawłówku.  

Komisja nie wniosła uwag, projekt uchwały przyjęła do wiadomości.  

Projekt uchwały w powyższej sprawie stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

 

Projekt uchwały Nr XLIX/F/2010 w sprawie likwidacji zakładu budżetowego – Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach.  

Skarbnik Gminy poinformowała, że w myśl nowych przepisów nie może funkcjonować pod 

nazwą zakładu budżetowego musi zostać przekształcony w jednostkę budżetową.  

Stąd ta zmiana.  

Komisja nie wniosła uwag, projekt uchwały przyjęła do wiadomości.  

Projekt uchwały w powyższej sprawie stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

 

Projekt Uchwały Nr XLIX/G/2010 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2010 r. 

dot. wprowadzenia kwoty 7 400 zł na zadanie wykonania dokumentacji sieci wodociągowej w 

Szynkielewie na działce 445/5  kwoty 3600 zł., rozbudowa siec i wodociągowej w Hucie 

Janowskiej na działce 191/18 wykonanie dokumentacji 3.800 zł. / budynek RSP/. 

Komisja nie wniosła uwag, projekt uchwały przyjęła do wiadomości.  

Projekt uchwały w powyższej sprawie stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

 

Projekt uchwały Nr XLIX/ H/2010 w sprawie zmian w załączniku Nr 16 do uchwały Nr 

XLII/312/2010 r. Rady Gminy Pabianice z dnia 27 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy Pabianice na 2010 r.  polega na wprowadzeniu wszystkich uchwalonych na 

sesji Rady zmian zaprezentowanych w powyższych projektach uchwały.  

 

Komisja nie wniosła uwag, projekt uchwały przyjęła do wiadomości.  

Projekt uchwały w powyższej sprawie stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Skarbnik Gminy M. Nowicka poinformowała, że Wójt gminy będzie występował z 

wnioskiem na sesji Rady Gminy o wprowadzenie projektu uchwały dot. pokrycia 50 %  

kosztów budowy odcinka drogi powiatowej w Pawlikowicach . 

 

Ad. pkt. 4.  

 

 

W sprawach różnych Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej  Z. Kasperska  poinformowała o 

odbytej na wniosek Rady Gminy dodatkowej kontroli Komisji Rewizyjnej – kontrola umów o 

pracę w Zespole Piśni i Tańca „ Bychlewianka” i Kapeli ZPiT. „ Bychlewianka”. Muzycy 

pobierali do końca grudnia 2010 r. kwotę 30 zł. za odbyta próbą. W styczniu Wójt Gminy 

podjął decyzję że zwiększy do kwoty 50 zł. za odbyta próbą. Umowy na kwotę 50  zł. zawarte 

były do końca czerwca br. Komisja wnioskowała, aby wypłacać po 50 zł za próbę jednak 
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ażeby nie odbywało się więcej niż 6 prób wciągu miesiąca i zobowiązano Kierownika d/s 

kultury w Urzędzie Gminy aby przygotowywał plan prób z miesięcznym wyprzedzeniem.  

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.  

 

 

Posiedzeniu Komisji 

przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji Ochrony 

Środowiska i Rozwoju  

 

 Piotr Kociołek 

Protokołowała: 

 

Urszula Czerwonka  


